
 
 

Leder for Markedsføringsutvalget 
 

Jeg heter Filip Lie og går første året på integrert master i 

økonomi og administrasjon. Jeg er fra Sotra, en øy utenfor 

Bergen, og trives godt som student i Trondheim. Jeg hadde 

ett år i Forsvaret mellom videregående og studie. Nå er jeg 

medlem i MU og nestleder i Tøhnnastyret. Jeg synes det er 

veldig kjekt å være en del av MU og alle de fine folkene i 

utvalget. Utenom utvalgene liker jeg å spille golf og være 

sosial.   

 

Hvorfor ønsker jeg og hvorfor burde jeg bli leder for 

MU? 

Nå har jeg vært medlem i MU i litt over ett halvt år. Jeg har 

både jobbet med arrangement gruppen for å arrangere åpen 

dag, i tillegg til å besøke skoler i Trondheim og Oslo med skolebesøk gruppen. Det som 

motiverer meg til å fortsette i MU er å styrke merkevaren NTNU Handelshøyskolen. For at vi 

skal tiltrekke oss gode studenter og være attraktive arbeidstakere i næringslivet må vi ha et 

kjent navn. Det hender litt for ofte (skjedde med meg selv også) at elever som vil studere 

økonomi ikke har hørt om oss før de finner oss på Samordna opptak, rett før søknadsfristen. 

Som leder i MU kan jeg bidra med praktisk erfaring fra både skole og arrangement gruppen, 

samt erfaringer fra rollen som nestleder i Tøhnna.  


